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      SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 49. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 24. studenog 2008. godine 
(ponedjeljak) u Maloj koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu  
 
 Sjednicu je u  17.05 sati otvorio  ANTON PERUŠKO , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS – SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne kolege i kolegice  vijećnike Skupštine Istarske županije. 
 Pozdravlja : 

- zamjenike  Župana , gospodina Sergia  Bernicha i Valeria Drandića, 
- članove Poglavarstva Istarske županije,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- predstavnike medija i sve ostale,  koji su  prisutni 49. radnoj  sjednici Skupštine 

Istarske  županije. 
U odsutnosti  tajnice  Skupštine zbog zdravstvenih  tegoba, zamolio je gospođu  

Melitu Ferenčić, da izvrši prozivku vijećnika  radi utvrđivanja kvoruma na 49. radnoj  sjednici 
Skupštine  Istarske županije.  
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ Nakon utvrđivanja  d.r. 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU Odsutna (O)   
10. SUZANA BUGARIN HSU Odsutna  (O) 
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvrđivanja d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF Nakon utvrđivanja d.r. 
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS Odsutna (O) 
27. TAMARA  BRUSSICH IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS  
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
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R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP Odsutan (O) 
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne službe za poslove  Skupštine i 
Poglavarstva Istarske županije 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj Istarske županije,  
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, v.d. pročelnice  Upravnog odjela za proračun i financije  Istarske 
županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za poljoprivredu, šumarstvo,  lovstvo, 
ribarstvo  i vodoprivredu  Istarske županije, 
DAVORKA MARAS TKAČUK   ,umjesto v.d. pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu  skrb Istarske županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije, 
VLADIMIR  TORBICA, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje , kulturu i  sport 
Istarske županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, v.d. pročelnice Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije,    
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za  turizam Istarske županije,   
MIODRAG ČERINA,  pročelnik  Kabineta župana  Istarske županije,  
ČLANOVI POGLAVARSTVA : 
SERGIO BERNICH, zamjenik Župana Istarske županije,  
VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana Istarske  županije, 
LUCIJA  DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena  za kulturu i školstvo Istarske županije 
VALTER POROPAT , član Poglavarstva zadužen za održivi  razvoj  
BRUNO  BULIĆ, predsjednik  sindiakta Istre i Kvarnera. 
  
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO, utvrđuje  da je prozivkom  od  41 vijećnice i 
vijećnika na prozivci  prisutno  29 , a po dolasku   Oriana Bulića, Vladimira  Gašparinija i 
Marina Roce 32 , što znači da  Skupština ima kvorum i može donositi sve pravovaljane 
odluke.   

Prelazi  se na utvrđivanje  dnevnog  reda. 
Prijedlog  dnevnog  reda za 49. sjednicu Skupštine Istarske  županije vijećnici su 

dobili poštom. Pisanih prijedloga za izmjenu ili dopunu  dnevnog  reda nije primio, a u funkciji 
predsjedavajućeg  nema nikakvih prijedloga za  izmjenu ili dopunu dnevnog  reda. 
 
 Prelazi se   na utvrđivanje dnevnog  reda kako  ga je predložio od  4  točke.  Nakon  
glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 27 glasova  «ZA», bez  glasova protiv, za  49. sjednicu 
Skupštine Istarske županije utvrđen  slijedeći   
 
    DNEVNI RED  
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1) Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije 
2) 

a) Prijedlog Programa  rada Stručne službe za poslove  Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 

b) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu  Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

c) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za proračun i financije Istarske 
županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za održivi razvoj    Istarske županije 
za  2009. godinu  - I. čitanje 

e) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za  turizam   Istarske županije za  
2009. godinu  - I. čitanje 

f) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za   poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu   Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 
* Plan prihoda i rashoda Posebnog  računa Županijskog poglavarstva «Fond  
za razvoj  poljoprivrede i agroturizma Istre za  2009. godinu – I. čitanje 

g) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske   županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

h) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za obrazovanje, sport i  tehničku 
kulturu    Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

i) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za kulturu Istarske županije za  
2009. godinu  - I. čitanje 

j) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za  talijansku nacionalnu zajednicu 
i druge  etničke skupine   Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

k) Prijedlog  Programa rada Kabineta župana  Istarske županije za  2009. godinu  
- I. čitanje 

l) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za prostorno uređenje i gradnju     
Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

3.  
a)  Prijedlog Proračuna Istarske županije za  2009. godinu  
b)       Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije  za  2009. godinu   
c)       Prijedlog  Projekcije  Proračuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  
            2011.godinu  
4.  Prijedlog  Rješenja o imenovanju  članova  Stožera zaštite i spašavanja  Istarske 
      županije 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
2) 

a) Proposta del Programma di lavoro della Segreteria per gli affari 
dell'Assemblea e dalla Giunta della Regione Istriana per il  2009 – I lettura 

b) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato   per l'autogoverno  locale 
e territoriale (regioanle) della Regione Istriana   per  il 2009 – I lettura     

c) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato prr il  bilancio  e le 
finanze della Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

d) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per lo sviluppo ostenibile     
della Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

e) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per ili turismo della 
Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

f) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per l'agricultura, 
l'economia forestale, la caccia e l'economia  idrica della Regione Istriana per  
il 2009 – I lettura     
* Piano delle entrate e delle uscite del Conto particolare delle Giuta regionale 
«Fondo  per lo  sviluppo dell'agriturismo dell'Istria per il  2009 - I lettura 
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g) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per la sanita'  e la 
previdenza sociale della Regione   Istriana per  il 2009 – I lettura     

h) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per l'educazione, lo sport 
e la cultura tecnica   della Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

i) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per la cultura della 
Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

j) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato   per la  comunita' 
nazionale italiana e  gli  altri gruppi etnici  della Regione Istriana per  il 2009 – 
I lettura     

k) Proposta del Programma di lavoro  del Gabinetto del Presidente  della 
Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

l) Proposta del Programma di lavoro  dell'Assessorato per l'asseto territoriale e 
l'edizia    della Regione Istriana per  il 2009 – I lettura     

3. 
a) Proposta del  Bilancio  della Regione Istriana  per il 2009 – I lettura 
b) Proposta  di Dilibera sulla relizzazione del Bilancio della Regione Istriana per il  

2009,2010 – I lettura 
c) Proposta di  Proiezione  del  Bilancio  delal Regione  Isriana per il 2009, 2010, 

e 2011 – I lettura   
4. Proposta di Provcedimento  sulla nomina  dei  membri del Comando per la 
      protezion ed i  soccorsi della Regione Istriana 
 
Predsjednik  ANTON PERUŠKO ističe da nije predložio, kao što je vidljivo iz  
dnevnog  reda, usvajanje  Skraćenog zapisnika  iz tehničkih  razloga, jer je tek pred 
kratko vrijeme održana 48. sjednica  Skupštine Istarske županije, pa  će se 
verifikacija skraćenog zapisnika izvršiti na  narednoj sjednici Skupštine Istarske 
županije. 

 
 AD – 1 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE   
 

Za postavljanje  vijećničkih pitanja prijavili su se : Lovorka Tomičić, Lino Dobrila, Petar 
Radetić,  Damir Radnić,  Tullio Persi, Josip Anton Rupnik,  Tedi  Chiavalon, Klara Grahovac, 
Martin Matoševi, (M.M. Drug.) (A. Peruško  : Slažem se . Možete i meni  reći  drug).  

 
LOVORKA TOMIČIĆ : 

 
Pozdravljam sve prisutne. 
S obzirom da nema Župana, pitanja postavljam zamjeniku  Župana, gospodinu 

Valeriu Drandiću. 
 Prije jedno desetak dana putem lokalnog  dnevnog  tiska  distribuiran je  letak 
ČINJENICE O KAŠTIJUNU !  u kojem   piše : «U centru za gospodarenje otpadom na 
Kaštijunu NE – opasni, kemijski ili  radioaktivni otpad !  Dakle,  da se neće odlagati opasni 
otpad.  
 U Planu gospodarenja otpadom Istarske županije na stranici 55, koji su  vijećnici 
pozicije usvojili, stoji da će se u području središnje zone za gospodarenje otpadom na 
Kaštijunu nalaziti građevina  za primarnu obradu i privremeno  skladištenje opasnog otpada. 
S obzirom da je ovaj Plan dokument mislim da mogu slobodno konstatirati da ovo nije letak  
nego  pamflet, jer se ne radi o  činjenicama, nego o lažima vezano za Kaštijun. 
 U tom istom pamfletu piše da će buduće odlagalište biti veliko 8,5 hektara, a na 
stranici  81 Plana  piše doslovce: «da će se Planom obuhvatiti u prvoj fazi  16,6 hektara , a 
da prema  idejnom rješenju  i prema prijedlogu IPA  aplikacije, ukupna  površina budućih 
granica Kaštijuna da će iznositi  35,5 hektara «. Dakle, ovo što piše u ovom  pamfletu nije 
istina, odnosno ovo su laži o Kaštijunu i obmana građana i javnosti.  
 Interesira me: tko je  autor  letka, tko je izradio i distribuirao letak, koliko  je  koštao i 
tko je to platio ? 
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor će dati  zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERO DRANDIĆ : 
 
  Dio odgovora  ćete dobiti  pismeno, budući  da te detalje ne znam napamet. 
 Ovo je letak, nije  pamflet. Sve što je u njemu navedeno jesu  činjenice iz 
dokumenata, ako se čitaju na način kako se  žele pročitati. Ako se žele  tumačiti na način da 
se od Kaštijuna pravi problem, onda se  čita kako vi to  čitate. 
 Opasni otpad se neće sklanjati na Kaštijunu. Lijepo piše da je to privremeno. To znači  
da će se  sabirati kako bi se odande odvozio  na mjesta gdje se takav specijalni otpad može 
sklanjati ili uništavati. 
 Što se tiče površina, govorimo o faznosti izgradnje. U letku  je navedeno  ono što  će 
stvarno biti predmet  izgrađenosti u  prvom dijelu građenja, a da  Kaštijun  bude u  funkciji.  
 Tko je tiskao i tko je platio letak. 

Radila ga je tvrtka Kaštijun d.o.o.  
O detaljima i iznosima  biti  ćete pismeno informirani. 

 Sve detalje o Kaštijunu možete doznati neposredno iz nadležnog Ministarstva i od 
vaših članova,  budući da imaju sve dokumente, podržavaju ih, promoviraju ih  jednako kao i 
mi. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku  Župana, gospodinu Valeriu Drandiću. 
 Vijećnica Lovorka Tomičić želi dodatno uzeti riječ. 
 Izvolite, imate riječ. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Ako je ovo  letak onda  je Plan gospodarenja otpadom  pamflet.  
 U planu  gospodarenja otpadom piše da će se na Kaštijunu obrađivati i privremeno  
skladištiti opasan otpad, što znači preuzimanje opasnog otpada od proizvođača, primjerice  
Rockwoola, izmjena  ambalaže u kojoj se otpad  drži i skladištenje u zatvorenom i posebno  
ventiliranom prostoru, ali na Kaštijunu.  
 /V. Drandić: Privremeno!/. 
 To znači  da će se dovoziti na Kaštijunu na skladištenje opasnog otpada, a u 
spomenutom materijalu piše «Ne – opasni otpad», što znači da su građani dovedeni u 
zabludu, jer  drže da se na Kaštijunu  neće dovoziti opasan otpad, da se neće  ništa  raditi s 
opasnim otpadom. 
 Što se tiče veličine prostora na  kojem će se graditi, na jednom dijelu  će se graditi, a 
na  35,5 hektara vjerojatno  neće biti  delux hoteli i apartmani. To je  sigurno. 
 
ANTON PERUŠKO: 
 
 Hvala. 
 Građani mogu biti mirni.  

Opasni otpad neće se deponirati  na Kaštijunu ! 
 Ocjene o pamfletima  i lažima, a kako tko !?.   
 Riječ u ime Kluba vijećnika IDS-a ima  vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON: 
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 Poštovani predsjedniče Županijske  skupštine, poštovani  članovi Poglavarstva 
Istarske županije, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Zanima me da li je netko iz županije prisustvovao prezentaciji  Studije o energetskom 
razvoju Republike Hrvatske, kojoj nisam mogao prisustvovati zbog bolesti, iako me je jako 
zanimalo  što nam gospoda iz  Vlade spremaju kada je u pitanju TE Plomin 3. Zato vas 
molim da  nam komentirate navedenu  Strategiju  i poruke koje ste odaslali Vladi RH  iz Istre.
  
 Drugo, danas čitam da je  napokon Sanaderova vlada odlučila krenuti sa prijedlogom 
Zakona o turističkom zemljištu, isti prijedlog koji je već  bio, kojeg sada već šestu godinu 
obećava  da će realizirati. Iz navedenog prijedloga, pa tako i iz medija, uspio sam razumjeti, 
da će kompletno turističko zemljište koje se odnosi na kampove,  prijeći u vlasništvo RH i da 
će cijela  naknada od koncesije ići  u Državni proračun. Da li se sprema još jedna velika 
pljačka nas Istrijana, da li se sprema još jedna velika pljačka  građana Istre, koji su se prvi  
oduprli u devedesetoj  godini  bespravnoj uzurpaciji turističkog zemljišta od strane turističkih  
tvrtki.  Molim vas za taj odgovor, da mi  pojasnite  da li Istarska županija  sudjeluje u izradi 
tog prijedloga zakona i ako  ne sudjeluju  što  ćemo poduzeti da se turističko zemljište 
sačuva, odnosno vrati onima kojima pripada - nama građanima Istre. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovor na  dva vaša pitanja  dati  će zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Hvala na pitanju. 
 O vašem prvom pitanju  vezano za  raspravu o Strategiju energetskog razvoja  
Hrvatske ili  točnije kako se dokument zove Prilagodba i nadogradnja energetskog  razvoja  
RH, mogu reći slijedeće. Sutra na sjednici Poglavarstva Istarske županije imamo  na 
dnevnom redu  tu problematiku iz razloga što su naši predstavnici prisustvovali navedenoj  
raspravi i očitovat će se   putem Poglavarstva   na spomenutu tematiku. 
 Očitovanje na tu  tematiku otprilike će glasiti :  Prihvaća  se prijedlog  prilagodbe i 
nadogradnje  energetskog  razvoja  RH i predlaže se  da se  realizira sukladno  Programu.  

Budući  da prijedlog ne govori  gdje će se što desiti, predlažemo  da se odvija 
sukladno Programu prostornog  uređenja  RH i prostornih planova  županija.  

Temeljem tog Programa  novi  energetski objekti  u RH trebaju se desiti u  Srednjoj, 
odnosno u  Sjevernoj i  Srednjoj  Dalmaciji, Istočnoj  Slavoniji, Zagrebačkoj i Sisačko-
moslavačkoj županiji, što nam apsolutno odgovara. 

Prema tome u ovom  trenutku  nemamo primjedbi na  dostavljeni dokument, koji je 
temeljito razrađen, koji je  vrlo  stručan i detaljan, koji je predviđao 3 varijante, tri scenarija, 
pa  su stručnjaci odabrali bijeli  scenariji,  onaj koji  predviđa izgradnju  3 nove  elektrane do  
2020 godine,  od kojih  bi jedna bila  na prirodni plin do 400 megavata, druga TE na ugljen od  
600  megavata i  3 nuklearka od 1000 megavata. 

 U  ovom trenutku  ne možemo osim podržati ovakav dokument, budući  da je to 
električna energija koja je  RH  potrebna da bi supstituirala uvoz i zadovoljila vlastite  
potrebe. 
 Za pitanje vezano  za turističko zemljište moram  reći da nisam upoznat s time da je  
županija uključena u  aktivnosti pripreme novog  prijedloga, odnosno novog Zakona  vezano 
za rješenje pitanja  takozvanog turističkog zemljišta. Nažalost, neki  trendovi u posljednje 
vrijeme, da li zbog očekivanja  ekonomske  krize i recesije, idu u pravcu da se svi  prihodi 
usmjeravaju u Državni proračun, iako deklarativno pričamo o decentralizaciji, fiskalnoj 
decentralizaciji, pa tako je bilo i sa  poljoprivrednim zemljištem, gdje je prijedlog  da se dio 
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naknade za prodana i zakupljena zemljišta, koji je pripadao  županiji, usmjeri  u  Državni 
proračun, odnosno Agenciju za upravljanje zemljištem, 
        Priča oko  turističkog zemljišta je stara i dobro poznata i očito je to tema  oko koje se 
jako puno manipulira, jer je  toliko jednostavna da je mogla biti  riješena u mjesec dana 
nakon što su se prvi skandali dešavali  vezano za turističko zemljište, počevši od Rovinja, 
gdje je  bio pokušaj otimanja  200  hektara zemljišta od  strane novog kandidata za  župana, 
koji se  na tom elementu proslavio, ali do danas Hrvatski fond za privatizaciju nije u 
potpunosti vratio  ili riješio pitanje tog pokušaja  otmice  200  hektara ukupno vrijednih  više 
od  400 milijuna € 
 Prijedlozi da se zemljište koje nije ušlo  u  pretvorbu, koje nikada  nitko  nije  platio, 
dade tvrtkama u koncesiju, bili su sasvim prihvatljivi, pod uvjetom da se sredstva koncesije 
usmjere u proračune  gradova, općina i  županija,  gdje se to zemljište nalazi. Mi se i dalje 
zalažemo da to bude  tako i to čim prije, jer turizam treba razvoj. Taj ćemo prijedlog 
podržavati, ali da to bude  razvoj na način da zemljište kome je potrebno uzme u zakup, u 
koncesiju, kroz kategoriju prava građenja ili da ga kupi i da ga korektno i pošteno  plati. 
 Budući da svi dobro znamo da su  do sada privatne tvrtke, koje  negdje imaju  po 
jednog, tri,  četiri, negdje do  5 vlasnika, mislim da poklanjanja zemljišta  ne treba biti. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.                                                                                                                                                   
 Vijećnik Tedi Chiavalon ima pravo na  minutu . 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Hvala. 
 Ja sam  odgovor o  Plominu  želio  čuti, a  za turističko zemljište molim vas da nas 
promptno obavještavate. Možda bi bilo dobro  da i ova Skupština još jedanput govori o toj 
vrlo delikatnoj temi, jer u ovom  trenutku imamo , kako vi kažete, jednog  kandidati za 
župana, koji je s druge  strane  jedan od većih vlasnika  tvrtke, koja je  direktno 
zainteresirana  za ukrasti istarskom čovjeku  200  hektara zemljišta u Rovinju, koji 
deklarativno  želi  objediniti javnu nabavu i na taj način  uštedjeti Istri  40 milijuna kuna, a s 
druge strane već  18  godina krade građane Istre, građane Rovinja, krade nas  u  županiji za  
stotine i stotine milijuna kuna,  koje su sada možda došle na nekoliko milijardi kuna. 

  Zato  vas molim, radi se o sredstvima koja se mogu  uložiti  u infrastrukturu Istre, o  
sredstvima s kojima možemo postići itekakav razvoj,  da  ovoj temi krajnje ozbiljno pristupimo 
onako kako smo  radili devedesetih godina.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Idući je  na redu predstavnik Kluba vijećnika HSU-a, ali nema prijavljenih za  
postavljanje  vijećničkih pitanja, pa je  na redu predstavnik Klub vijećnika ISDF-a. 
 Riječ ima kolega vijećnik Damir Radić.  
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Dobar večer. 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Prvo pitanje  imam za gospodina zamjenika Župana, a vas molim za pomoć ako 
eventualno treba kakvu opomenu  dodijeliti.  
            Obzirom da je prošlo  4 mjeseca, a mjesec i  dva mjeseca kako  sam ponavljao  
pitanje, obećano mi je u ovoj Skupštini da će mi se dostaviti odgovor za  55 milijuna koja su 
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prikupljena za sanaciju Kaštijuna, ne zna  se gdje su ta sredstva, a  odgovor još nisam dobio, 
pa me odgovor  na to moje  pitanje jako muči.                           
 Drugo,  obzirom na  izrazitu  brigu vijećnika  s ove  strane gledališta, odnosno klupa,  
pozvao bih ovu Skupštinu, odnosno vas kao predsjednika Županijske  skupštine Istarske 
županije, da  uputite javni apel USKOK-u  i sudstvo, pravosuđu i  MUP-u  Istre, koje ovdje 
povremeno stanuje, da nam konačno pokušaju  razjasniti pitanje 1.100.000 m2 s područja 
Barbarige, Dragonere, koje je prodano po  4 do  5 € ,  a tajno prodano kasnije, a  u ovoj 
Skupštini urbanizirano  poznatim amandmanima Damira Kajina. 

 Isto tako je poznata privatizacija Arenaturista  za  4.100.000,00  DEM ili  
2.100.000,00  € , koja je onda kao i danas vrijedila  120.000.000,00 € 
 Gospodine predsjedniče, zaista vas molim da uputite  apel pulskom pravosuđu  itd. 
da  nakon sedam, osam godina, konačno saznamo tko je to zemljište  za koga prodavao, u 
kakvoj su vezi sa tim  dogodovština, da ih tako nazovem, vrijednih  400/ 500 milijuna €.                                                
 /AP. Peruško  : Pitanje  čelnicima Istarske županije/. 
 Nije to pitanje, to je apel  vama da pošaljete zahtjev  prema USKOK-u, prema MUP-u, 
prema pravosuđu,  da  konačno građani Istre doznaju  gdje  su ti silni milijuni € završili.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Znači , nemate pitanje. 
 /D. Radnić : Pitanje za zamjenika  Župana/. 
 Pitanje za zamjenika  Župana.  
 Izvolite zamjeniče Župana, gospodine Valerio Drandiću, imate riječ.     
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Pokušat ću vam identično  odgovoriti  kako je to bilo prije  4 mjeseca. 
 Tada sam rekao da Istarska  županija nije nadležna za financijsko poslovanje Grada 
Pule, niti ima uvida u financijsko poslovanje Grada Pule, ali da s obzirom na vaš  veliki 
interes da  ćemo vam pokušati pomoći da dođete do  odgovora na vaše pitanje. 
 Ja sam razgovarao sa odgovornim u Gradu Puli,  na što su mi se, doduše, nasmijali, 
ali  obećali da će vam odgovoriti na vaše pitanje. Mogu vam i napisati to što sam vam sada 
rekao, jer vam  sigurno ne mogu dati odgovor, jer  ste tu vi više doma nego ja. 

(D. Radnić : Hvala Bogu). 
Ne mogu vam dati odgovor kamo je isparilo 55 milijuna kuna  za sanaciju Kaštijuna. 

Očekujte odgovor ili  vaša očekivanja prebacite na Grad Pulu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
Hvala.     

            Imate pravo na minutu. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Mogli  ste slobodno dati gospodinu zamjeniku  Župana da odgovori  na moje pitanje, 
jer se izvlači u davanju odgovora. Nije istina da je tako rekao.  Kratko mi je  rečeno : Dobit  
ćete pisani odgovor.    
 Osobno jako dobro znam gdje je taj novac ispario. Nije ispario na Kaštijunu, ali  vi kao 
odgovorna osoba ove županije biste  trebali to znati ili  bi vas trebalo zanimati, gospodine 
zamjeniče Župana. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
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Što se tiče vaše sugestije za moj poziv USKOK-u, govornica je javna, mediji su 
prisutni. Pridružujem se vašem apelu i pozivam USKOK i  Državno odvjetništvo i  policiju, ne 
samo  za taj, nego za sve slučajeve, da učine ono što je u njihovoj nadležnosti. Ja želim da u  
Hrvatskoj  na vidjelo dođe istina, ali   van toga  ništa drugo ne mogu učiniti. Mi nismo ovdje 
pričali u nekakvom kružoku, nego javno  ste izrekli to  što ste rekli. Nemam ništa drugo  nego 
da  prihvatim vaš prijedlog. 
 /D. RADNIĆ : I ništa više!/.  

Istinu ću pozdraviti uvijek i tržiti odgovornost onih koji su odgovorni, ako postoji 
odgovornost . 

/D. Radnić : Nemoguće!/. 
Hvala lijepa. 

 Riječ ima predstavnik Kluba  vijećnika  SDP-ea, gospodin Lino Dobrila. 
 
LINO DOBRILA : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine zamjeniče Župana, kolegice i kolege ! 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje  se odnosi na  objekte s kojima raspolaže Ministarstvo obrane RH, a 
ponukan sam  da postavim ovo pitanje i pisanjem u  štampi  vezano za probleme s kojima se 
susreću  stvarni vlasnici tih objekata oko primopredaje. 
 Konkretno  ću govoriti o objektu zgrade bivšeg Štaba teritorijalne obrane Općine 
Poreč, koji je  već godinama napušten i prostor  u zgradi zjapi  prazan. Počela je otpadati 
fasada sa svih strana . Pitam se  što  gospoda u Ministarstvu obrane  misle s tim objektom, 
da li je to neki strateški objekt. Radi se o kancelarijama i priručnim  skladištima u  centru 
Grada Poreča, pa  što čekaju da  sve propadne, pa da ga onda predaju  Gradu Poreču, koji 
je taj isti objekt izgradio  1978. godine iz  sredstava budžeta  Općine Poreč. Molio bih 
gospodina zamjenika  Župana, ako ima kakve informacije,  da li  se može uopće što poduzeti 
i ubrzati da se  problem spomenute zgrade riješi. 
 Drugo pitanje  se odnosi  na zgradu Zapovjedništva  Sjevernog Jadrana na Obali u 
Puli. Naime, činjenica je da  županijske službe  oskudijevaju s radnim prostorom i da 
nedostatak prostora   predstavlja već veliki problem  za normalan rad županijskih  službi,  pa 
me interesira  kada se očekuje početak radova na adaptaciji i saniranju zgrade  Admiraliteta  
na Obali u Puli 
 Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Odgovor će dati zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić.                     
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 U startu  moram reći  da smo  sa Hrvatskom vojskom  do sada imali korektne odnose 
i da što se tiče vojnih objekata dogovore uglavnom privodimo  nekakvom željenom  kraju, ali 
jednako tako moram  priznati da nemam detaljnu informaciju  vezano za zgradu u Poreču. 
Ako je ta zgrada napuštena, ako je prazna,  obećavam da ćemo ubrzati   priču oko prijenosa 
tog objekta na upotrebu  civilnim vlastima za njihove  potrebe. 
 Što se  pak tiče zgrade Admiraliteta u Puli, mogli ste primijetiti i primijetit  ćete da već 
u  današnjem prijedlogu Proračuna koji imamo na stolu, postoji rezerviranih  9 milijuna kuna 
za početak  radova  na uređenju  te zgrade. Ta zgrada je slobodna, a u njoj su još  uvijek 
vojnici, na našu zamolbu i na naše traženje. Uputnije je da vojnici  budu u toj zgradi, nego da 
zgrada bude  prazna i nečuvena, jer bi vjerojatno već bila  devastirana. S druge  strane kada 
bismo plaćali  zaštitare da čuvaju tu ogromnu zgradu u  tri smjene, to bi nas na stotine tisuća 
kuna koštalo, tako da je  ovo stanje  sada  najbezbolnije i najlakši način čuvanja zgrade do 
početka njenog uređenja. 
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  Ovih  dana će se započeti raditi projekti uređenja te zgrade. Nema velikih zahvata. 
Radi se eventualno o uređenju  instalacija i unutarnjih  prostora. Čim projekti budu gotovi, 
potpisan  Sporazum sa Ministarstvom financija,  počet će se radovi na uređenju  te zgrade. 
 Da li ćemo je staviti u funkciju već 2009. godine, ovisi o tome kakva će se ekonomska 
kretanja stvarno zbiti, hoće li  se  kriza jako odraziti  i  na Istarsku  županiju,  na Proračun 
Istarske županije ili ne, vidjet ćemo, jer  ipak morate priznati zgrada Admiraliteta je, kao i 
svaka upravna zgrada, jedna od tema koja  se može bezbolno odgoditi, za razliku od jako 
puno drugih programa i projekata u Proračunu, koji su  vezani za zdravstvo, za  socijalu, za  
školstvo, koji ne trpe odgodu. Ova bi investicija  mogla  trpjeti i odgodu, ako bude potrebno.       
 Evo, toliko. Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Idući je  po redoslijedu Klub  vijećnika koalicije  HNS/HSLS/ZELENI. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Josip  Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, cijene kolege i kolegice i članovi Poglavarstva 
Istarske  županije. 
 1. Prijedlog kao pitanje 
 Kao što je već nešto  spomenuo kolega Tedi Chiavaon, ja bih  faktički ponovno  
pokrenu pitanje koje sam na prošloj sjednici Skupštine Istarske županije samo usputno 
napomenuo, a  vezano je za Strategiju energetskog razvoja  Republike Hrvatske, jer sam 
već dva pitanja postavio, pa bih sada dao prijedlog i ujedno pitanje : da li će se održati 
tematska sjednica Skupštine Istarske županije kako bismo tu temu  raspravili, jer na prošloj 
prezentaciji, koja je bila u Puli 20. studenoga  2008. godine, četvrtak, tada smo imali  našu 
sjednici Odbora  za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo  Skupštine Istarske 
županije, tako da nitko od članova Odbora nije mogao biti  nazočan  na toj  raspravi, na koju 
je bio vrlo mali odaziv, pet, šest ljudi , koji ne  mogu predstavljati  županiju.  Predložio bih da 
se održi  tematska  sjednica po toj  temi, jer je  vidljivo iz materijala, da nije  sve zlato što 
svijetli, gospodine zamjeniče Župana, ja  ne vjerujem tim pričama. Kako nas to sve  zaobilazi 
i  imamo jako loše iskustvo do sada  i previše smo upućeni u tu temu da bismo  vjerovali  što 
nam netko  želi  prikazati,  želio bih da se to toj temi raspravi, jer ima svoju težinu kada 
Skupština nešto zatraži, kada nešto predloži. 

 Pitanje postavljam i vama, gospodine predsjedniče i gospodinu zamjeniku  Župana, 
da li  se može održati tematska  sjednica, jer uskoro izlazi rok za raspravu o  strategiji 
energetskog razvoja  Republike  Hrvatske.     
 2. Pitanje   

Primili smo dopis od Ministarstva regionalnog  razvoja iz kojeg je vidljivo da tvornica  
kamene vune Rockwool nije dobila  koncesiju za korištenje voda. Interesira me da li se može 
doći do informacije kako radi tvornica  i od kuda  crpi  vodu, ako nema koncesiju za vodu.  

Isto tako mene interesira, da li  se može doći do  valjane informacije , odnosi se  na 
gospodina zamjenika  Župana,  da se ustanovi koliko je navedena tvornica  proizvela  otpada 
u Rockwoolu i gdje  je taj otpad sve završio, da se  ne desi kao zadnji  slučaj, da su ga tražili 
po  Gračišću.  Da nije možda i koji završio  kao i posljednji u  Gračišću.  

Gospodine zamjeniče  Župana, ako momentalno  ne  raspolažete s pravim podacima, 
molimo da nam se  podastru pisani  valjani  podaci i informacije.                                    
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovore na  vijećnička pitanja dat će zamjenik  Župana, gospodin Valerio  Drandić.  
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VALERIO DRANDIĆ : 
 
 U prethodnom odgovoru, gospodinu Tedi  Chiavalonu, sam rekao  da  sutra imamo 
jednu od točaka dnevnog reda na sjednici Županijskog  poglavarstva očitavanje vezano na 
prijedlog  strategije  energetskog  razvoja  Republike Hrvatske. Rekao sam koja  su stajališta 
Županijskog poglavarstva na dokument koji nam je dostavljen, odnosno koji smo imali  na 
uvid. 
 Budući da taj  dokument ne sadrži  prostorne elemente,  ne govori o  tome  gdje će se 
locirati pojedina od  3 termo centrale koje sam  spominjao,  mislim da je prerano diskutirati o 
tome kao  da je jasno ili definitivno da je namjera da se takva  elektrana locira, jedna od njih, 
u Plominu, s obzirom da ni  Program prostornog  razvoja  RH , a niti Prostorni plan  Istarske 
županije, to ne  predviđaju. Suglasan sam  s vama  da je   moguće svašta. Shvatio sam vaše  
strahovanje ili da ne kažem insinuacije zašto je defakto ta Strategija  napravljena bez 
prostornih  elemenata. Napravljena je zato da bi se kao takva usvojila  stručno i po onome 
što ona stvarno nudi u energetskom  smislu, jer kada se počne pričati o lokacijama, odana će 
početi polemike i počet će problemi, vjerujem, diljem Hrvatske,  ne samo kod nas, ako  bude 
namjera da to bude kod nas. 
 Osobno mi se   čini da bi  sad bilo preuranjeno tematske sjednice  sazivati  na pitanju 
tog  dokumenta, koji je i previše stručan i presložen, da bismo o njemu raspravljali. Čini mi  
se da je to tako. Mislim da bismo  bili  puno kompetentniji  za  raspravljati o  tom dokumentu 
kada se konačno  bude počelo pričati o lokacijama. Ali, ne želim diktirati  Županijskoj  
skupštini  o  čemu  će raspravljati. To govorim čisto sa aspekta što sam dokument pogledao i 
što kažem da će se za  sada Poglavarstvo očitovati o istome.  
 Što se  Rockwoola tiče nemam informacije  koje ste tražili. Ne raspolažemo takvim 
informacijama zato što  nitko nam takva izvješća ne daje. Ako bude  bilo kakvih informacija u 
tom smislu, pogotovo negativnih, mi ćemo  Skupštinu Istarske županije  o njima  informirati. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 

Riječ ima  vijećnik Josip Anton Rupnik.    
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Kad se promatra  strategija energetskog razvoja  Hrvatske, posebno  pratim  
strategiju  od  1988, 1989. godine,  posjedujem Energetsku  studiju naše  županije od  1995. 
godine, pa   ako sada usporedimo elemente koji su predloženi u Strategiji, vidimo neke 
različnosti.  

Drugo, što je najvažnije, treba spomenuti da mi kao predstavnici Zelenih, odbacujemo 
sva  tri scenarija, jer su za nas neprihvatljiva. I ono što je za  nas najvažnije, izgleda da je  
energetski program  više  vezan  za  određene lobije koji  žele provjeravati stanje. Pogotovo  
me je  smetalo, jer sam dobio informaciju, to mogu oni koji su bili  na raspravi  u prošli  
četvrtak  reći,  kada je bilo pitanje kako je s Plominom, ono što su  rekli. Sada se govori o  
TE, ali  će već po sili  više interesne sfere dirigirati gdje  će koja TE  biti. Onda je nama 
prekasno  da na to  reagiramo. Zato  sam  tražio da se prije raspravi o toj Strategiji 
energetskog razvoja RH, da znamo za svoj  stav i apriori unaprijed da kažemo da  neke 
stvari  ne želimo.  
 Za Rockwool  bih  molio,  ako možete, da tražite podatke, jer tvornica je bila 
zatvorena, a još dandanas nemamo službene informacije zašto je bila  zatvorena.      
 
ANTON  PERUŠKO : 
 
 Iduća je  na redu  za postavljanje vijećničkog pitanja  kolegica  Klara Grahovac. 
 



 13 

KLARA GRAHOVAC : 
 
 Poštovane kolegice, poštovane kolege ! 
 Zadnjih  smo dana svjedoci velikih potresa diljem  svijeta  u bankovnom sektoru, 
burzovnom  poslovanju, kroničnom nedostatku likvidnosti banaka i masovnih državnih 
intervencija diljem  Evropske unije, jednom  riječju globalne financijske i  ekonomske krize. 
Odavna se  nije  sretnije pratio neki  globalni  događaj. Naime, samo u proteklom  tjednu bez  
radnih mjesta je ostalo u  svijetu oko 80.000 ljudi. Očito  da se utjecaj  krize odražava , ne 
samo u  RH, već i u  našoj  županiji, pa  bih zamolila zamjenika  Župana, gospodina Valeria  
Drandića,  da nam kaže koje  se mjere planiraju poduzeti da bi se kriza  što  bezbolnije  
prebrodila.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice. 
 Odgovor  će dati zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić.  
 
VALERIO  DRANDIĆ : 
 
 Osvrnut ću se na vaše  pitanje sa aspekta Proračuna, sa aspekta  resora koje 
pokrivaju županija , gradovi i općine, jer je to područje gdje možemo intervenirati. Teško je 
da ćemo moći spasiti istarsku, niti  Hrvatsku ekonomiju, van onoga što je u našem domašaju.  
 Činjenica je  da se ova velika  ekonomska kriza lomi točno negdje na prijelazu  iz 
jedne u drugu godinu, možda, dovodi do  nekakvih apsurdnih situacija, gdje svi mi  planiramo 
najnormalnije i  najuobičajenije kako je to bilo lani, preklani. Kada kažem mi  mislim , ne 
samo na našu  županiju, nego na  cijelu Hrvatsku, jer ako  ste primijetili niti se državni 
proračun drastično mijenja, niti se mijenjaju, da stvar bude gora, imamo  turističko 
gospodarstvo za koje uvijek govorimo da je  najosjetljivije  na svjetske poremećaje i krize, a 
može se pratiti da sve turističke  zajednice, sve županije, pa i sam ministar Bajs ističe da će 
ostvariti čak  rast noćenja, a ne  pad noćenja. 

  I  sada u jednoj takvoj  apsurdnoj  situaciji, gdje  svi plaću i zapomažu, a s druge 
strane svi donose izrazito  redovne planove i financijske i naturalne pokazatelje, dovodi  nas 
do jednog trenutka gdje  trebamo razmisliti : a što  sada !? Da li da u  5 do  12, s obzirom da 
znate da do kraja  slijedeće mjeseca moramo donijeti  Proračun, sukladno zakonu, da li  da 
mi  idemo  nešto  na veliko pretumbavati u našem Proračunu ili  ne. Mi  smo ipak mišljenja 
da je bolje  ne, jer ionako u nekakva prva tri, četiri mjeseca 2009. godine, ništa se velikoga  
neće zbiti niti  ćemo utrošiti značajni  dio našeg Proračuna i ostat će nam jako puno  prostora 
i vremena da interveniramo ukoliko za to bude  potrebe i ukoliko se ukaže da se  proračunski 
prihodi ne pune u skladu s očekivanjima. Prema tome mi  razmišljamo o tome.  

Kada sam prije spomenuo da se eventualno neke krupne investicije  mogu odložiti, 
da se od nečega može odustati, od nečega što nam apsolutno nije prioritet ili bez  čega se 
može, onda je naše  razmišljanje usmjereno  upravo u tom pravcu. Normalno je da  nećemo 
ugrožavati one  programe koji se odnose na školstvo, na djecu, na  mlade, na starije, na 
nemoćne, na socijalne potrebe itd.. Međutim, neke druge programe koji mogu pričekati 
godinu ili dvije dana, moći  ćemo u danom momentu zaustaviti ako od nas to situacija  bude 
zahtijevala.  

Ono što  ćemo vjerojatno učiniti  već u ovom razdoblju do drugog  čitanja je da ćemo, 
pa i na inicijativu  Gospodarsko socijalnog  vijeća, ali i  na razmišljanje unutar  županije, 
osigurati određena sredstva za potporu socijalno najugroženijima i o tome ćete biti  
informirati i upoznati kada utvrdimo po kojim kriterijima su zapravo  to građani za koje će se 
osigurati određena pripomoć u ovim kriznim trenucima. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala vama  gospodine zamjeniče Župana.  
Vijećnica zadovoljna odgovorom. 
Klub vijećnika  HDZ-ea i Klub vijećnika  HSU-a,  nemaju pitanja. 
Riječ ima predstavnik Klub vijećnika  ISDF-a, vijećnik  Tullio Persi. 
 

TULLIO PERSI : 
 
Lije pozdrav svima. 
Posebno mi  je drago što sam čuo  riječi od  prijatelja Tedi  Chiavalona, da se tu 

krade, da su to malverzacije i da tome treba stati  na kraj.  
27 golf igrališta su očito opća krađa Istre. Za  27 golf igrališta nemamo  dovoljno 

vode. Nemamo dovoljno vode  ni za  10  golf igrališta, jer golf igrališta  treba polijevati 
nekoliko puta na dan radi  trave. 

Činjenica da bismo puno mogli zaraditi  od  golf igrališta vam je primjer na Brionima 
od prije  10 dana. Dva igrača su  igrala nekoliko sati besplatno. 

Prema tome, ako  27  igrališta od svakog igrača ne dobije  ništa, na kraju je rezultat  u  
Proračunu je ništa.  

Golf igrališta su samo  finta, kao što je bila finta za Barbarigu i Dragoneru, da na neki 
način oživimo zemlju, pa tako kada se bude na kraju ustanovilo da od tih  golf igrališta 
nemamo ništa, konačno  će gospodari tražiti pomoć od ministarstva, netko  će pomoći, naći  
će se još  netko koji  će pomoći.  

/A. Peruško : Imate još pola  minute za  postaviti pitanje/.   
  Ma dobro, što me prekidate ! 
 /A. Peruško  : Imate još pol minute za  postaviti pitanje /.  
 Pustite sada gospodina Valeria Drandića da se smiri  i da odgovorite vi na pitanje. 
 Pitanje je : da li  ćemo učestvovati  u toj krađi ili  ćemo se boriti protiv  ovakve krađe. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovor će dati gospodin Sergio Bernich, zamjenik  Župana. 
 
SERGIO  BERNICH : 
 
 Kao što znate Studija o golf igralištima  je u izradi. 
 Ja mislim da neće biti 27 ili  28 golf igrališta, kako vi kažete, raditi s gubitkom. Vi 
dosta putujete, pa se morate malo  raspitati o  golf igralištima. Kažu ljudi da  imati  4, 5 ili 6 
golf igrališta da  bi puno značilo za Istru . 
 Za vodu je posebna studija. 

Za  golf igrališta se neće upotrebljavati pitka  voda, voda koju mi pijemo, već  će se 
spašavati svaka kap otpadne vode. Mogu vam  reći da sam bio  na  Bledu sa predstavnicima  
Općine  Brtonigle u  razgledavanju   golf igrališta i da sam  baš ta pitanja postavljao, koji su 
rekli  da  se uopće neće  osjetiti problem pitke  vode, jer će se za golf igralište u Brtonigli 
koristiti otpadne vode koje bi  trebale ići u more, neće ići u more. 

 Bilo je problema prije dosta godina kada se pričalo o tenis igralištima. Sada imamo 
tenis  igrališta, ljudi dolaze, igraju i ostvaruje se  zarada. Mislim da će  zarada biti i od golf 
igrališta.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku  Župana. 
 Kolega vijećniče Persi, imate pravo na minutu. 
 
TULLIO PERSI : 
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Postavio sam  pitanje na koje ste morali  odgovoriti, a niste, pa prema tome na ispitu 
ste pali (Smijeh). Pitanje je bilo : što ćete i kako  ćete spriječiti da  se ne dogodi  da golf 
igrališta umjesto dobiti ostvaruju gubitak. 
 Drugo, mi nemamo samo taj problem. Imamo  na primjer prodaju  ili poklanjanje itd. 
raznih površina u Istri. Punta Sika. Znate gdje je  Punta Sika ? Predsjednik (Anton Peruško)  
će vas prošetati po Punti  Šika. Punta Šika je kod  Marčane. Jednoj firmi iz Zagreba je 
dodijeljeno 50.000 m2  da mogu graditi, pa će te izgrađene objekte prodati i obogatiti se na 
račun Istre.  

U Medulinu do same obale je netko dobio zemljište itd. 
O tim problemima bi trebalo malo bolje razgovarati i blokirati mogućnost, ono što kaže 

Tedi  Chiavalon, da se pokrade Istra, kao što se to napravilo  do sada.  
 
ANTON PERUŠKO : 
  
 Hvala. 

/T. Persi : Molim, molim/.  
 Idući riječ ima  kolega vijećnik Martin Matošević. 
 
MARTIN MATOŠEVIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine zamjeniče predsjednika, članovi 
Poglavarstva, cijenjeni   kolege i kolegice ! 
 Imam samo jednu informaciju . 
 U toku zadnjeg rata u  Bosni i Hercegovini, prvi postav muzeja AVNOJ-a je bio 
devastiran. Antifašisti, borci Bosne i Hercegovine, su uspjeli postaviti novi   postav i  29. 
novembra, iduće subote, otvara  se  novi  postav muzeja AVNO-a.  

Kolege iz Bosne i Hercegovine poslale su nam poziv da  im se pridružimo, da 
učestvujemo na svečanom otvaranju obnovljenog  muzeja AVNOJ-a u Bosni i Hercegovini. 
Borci i  antifašisti, članovi Društva Tito, iz naše županije,  su  prihvatili poziv. Mi  ćemo jednim 
autobusom  ići na to otvaranje.  

Toliko radi informacije.  
Smatram da je to jedan dosta značajan događaj i ako  netko od prisutnih  želi  da nam 

se pridruži  bit  će nam drago. Još uvijek ima mjesta za one koji   žele ići na svečano 
otvaranje obnovljenog postava muzeja AVNOJ- u Bosni i  Hercegovini.  
 Hvala lijepa.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama kolega Matoševiću.  
 Ovo je informacija. 
 Hvala.  
 Ostao je još  predstavnik Kluba vijećnika  ISDF-a i SDP-ea za postavljanje vijećničkog  
pitanja. 
 Izvolite kolega Gašparini, imate riječ. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
  Zahvaljujem gospodine  predsjedniče, što ste me uvrstili među prijavljenima za  
postavljanje vijećničkog pitanja. Malo sam zakasnio doći na sjednicu, pa se ispričavan. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
 Zbog čega ili koji je razlog da mi Poglavarstvo Istarske županije uskraćuje informaciju  
na pitanje koje sam postavio na prošloj i pretprošlo sjednici  Skupštine Istarske županije u 
svezi vraćanja sredstava  lovačkim udrugama od lovozakupnine. 
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 Moje drugo pitanje   se također  odnosi na stavku lovstva : u kojem postotku iz 
posebnog  Fonda poljoprivrede se  daju krediti za određene projekte koje realiziraju lovačke 
udruge. U kojem postotku županija daje  kredite, odnosno  kamate na kredite. 
 Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Ima li  netko da odgovori na postavljena pitanja ili  ćemo odgovoriti pismeno !? 
 Riječ ima resorni pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribolov i vodoprivredu, gospodin Milan Antolović. 
 
MILAN ANTOLOVI Ć : 
 
 Gospodine vijećniče, vezano  na prvo  pitanje : da li  se uskraćuju informacije, ja  ću 
biti slobodan reći  da ćete  dobit informacije, kako se  troše  sredstva lovozakupnine. To  su 
namjenska  sredstva. Godišnji prihod  je otprilike  800.000,00 kuna, od kojih  se po postotku  
sredstva usmjeravaju prema Županijskom proračunu, prema Državnom proračunu i   dio 
sredstava za povrat vlasnicima poljoprivrednog zemljišta.Obzirom da vlasnici poljoprivrednog 
zemljišta ne daju  zahtjev za refundaciju  sredstava, nakon godinu dana sredstva u iznosu od  
cirka 680.000,00 kuna ostaju  na raspolaganju tek kada prođe godinu dana da stoje  na žiro  
računu županije u Proračunu, mogu se trošiti namjenski za izgradnju  lovno gospodarskih 
objekata u lovačkim udrugama za kinološke i lovne manifestacije, koje organizira  Lovni 
savez u suradnji  sa lovačkim udrugama i  za  praćenje kredita putem  Fonda za razvoj  
lovstva, kojeg ima Lovački savez Istarske županije. Jedini takav fond u  Republici Hrvatskoj 
ima Istarska županija. 
 Sredstva se usmjeravaju u programe lovstva na temelju odluke Izvršnog odbora  
Lovačkog  saveza Istarske županije u prijedlogu, a Upravni odbor Fonda za razvoj 
poljoprivrede, koji dodjeljuje kredite, na temelju njihovog prijedloga,  usmjerava i dodjeljuje  
kredite  lovačkim udrugama, lovcima, uzgajivačima divljači, za  realizaciju programa lovstva.  

Kamata na te kredite je  fiksna, iznosi  5 % i  valja podsjetiti  da na svaki  kredit kojeg 
dobije  poljoprivrednik ili u ovom  slučaju za bavljenje  lovstvom,, za razvoj lovnog  turizma, 
država iz  Proračuna RH, odnosno Ministarstva poljoprivrede, daje kapitalne poticaje u 
iznosu od  40 %. To je na snazi od  4. ili  5. mjeseca ove godine, a do tada poticaji su bili  25 
%.  

To je  vrijedno da se ovdje i spomene iz  razloga što  i na ovaj način apeliramo na 
poljoprivrednike da što više  koriste  sredstva Fonda, a lovce koji se bave  razvojem  lovstva i 
lovnog  turizma,  da koriste sredstva za  kreditiranje svojih programa iz našeg Fonda.  
 Hvala lijepa.         
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama.  
 Vijećniče Gašparini, želite uzeti riječ ? 
 Izvolite, imate riječ. 
    
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Poštovani gospodine pročelniče ! 
 Zahvaljujem na vašem odgovoru. Međutim,  moram istaći da nisam zadovoljan 
odgovorom iz razloga što se radi o  sredstvima  koja se skupljaju  deset ili 12 godina, otprilike 
10  i više godina, a vi ste meni spomenuli godinu dana, nekih  650.000,00 kuna, ako se ne 
varam. 
 Da bih mogao kvalitetno raspravljati o našem Županijskom proračunu za  2009. 
godinu, moram imati uvid upravo u  to što  tražim od vas, pismenu informaciju, koliko ima 
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sredstava, koliko se sredstava vratilo lovačkim  udrugama, koliko  se sredstava dalo  na 
kredite i po kojim kamatama lovačkim udrugama, poljoprivrednicima i ostalo. Da bih mogao  
razglabati o Proračunu te podatke bih  trebao imati.  

Inače, nemam informaciju, niti znam kako bih trebao govoriti o Proračunu, ako 
nemam potpune informacije. 
 Molim  vas da mi za  slijedeću  sjednicu Skupštine Istarske županije,  barem prije 
sjednice  Skupštine Istarske  županije, jedno  desetak dana prije,  pripremite informaciju o 
zatraženim podacima.. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Posljednji za postavljanje  vijećničkog pitanja je kolega Petar Radetić. 
 
PETAR RADETIĆ : 
 
 Doba večer svima ! 
 Nedavno sam prije jedno desetak dana, možda i više, pročitao u jednom dnevnom 
tisku da je  Župan imao intervju u kojem je rekao da  će se dio  sredstva koje  županija  treba 
dati  kao svoj udio  od  22 %  za izgradnju  Pulske  bolnice, osigurati davanjem u koncesiju 
Rovinjske bolnice. Obzirom da su u  prijedlogu Proračuna Istarske županije, koji danas 
imamo na  razmatranje i predviđena su određena sredstva, kao izdatak za provedbu 
međunarodnog natječaja za davanje, pretpostavljam, koncesije, nisam siguran da li je 
previđena koncesija ili neki drugi oblik,  interesira me kakav se to oblik koncesije priprema,  u 
koji oblik se namjerava ići u davanju  bolnice u Rovinju u  zakup, koncesiju i tome slično. 

Obzirom  da  sam jedanput  bio pitao  o tome da se namjerava bolnica prodati,  
egzaktno je rečeno da se neće prodati i da će i dalje ostati u  funkciji građana, u funkciji ovog  
područja, posebno  Rovinja, interesira me :  da li će moći ostati u funkciju domaćih građana i 
istovremeno se prihodovati  značajan iznos sredstava, koji bi mogao znatno doprinijeti  
udjelu naše  županije u izgradnji  bolnice u Puli.  
 Zamjenik  župana, gospodin Valerio Drandić, čini mi se da je  član Upravnog vijeća, 
pa ako ne i predsjednik Upravnog  vijeća bolnice  Rovinj, pa vjerojatno ima odgovor na  moje 
pitanje.  
   
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Hvala lijepa  na  postavljenom pitanju.  
 Iako se ova priča često ponavlja,  nije  naodmet još nešto reći. 
 Odmah da kažem da završnu riječ oko modela budućeg zbrinjavanja, da je tako  
nazovemo, Rovinjske bolnice, dat će Skupština Istarske županije.  Sve  što sada radimo je 
priprema prijedloga  za kojeg smatramo da će biti prihvatljiv i da  će biti najbolji za rješenje 
problema Rovinjske bolnice, koju je Ministarstvo zdravstva svojevremeno, gotovo, stavilo van 
mreže bolničkih ustanova, koju drži na svega  33 kreveta i koja  iz godine u godinu ostvaruje  
gubitke, koji  će, prije ili kasnije, doći  do  neizdrživosti, a  objekti iz godine u godinu 
propadaju. 
 Nastojat ću u odgovoru  biti kratak i koncizan. 
 Prijedlog  do kojeg smo u ovom  trenutku došli,  kada kažem do kojeg smo došli,   
onda govorim o predstavnicima županija, o predstavnicima Grada Rovinja,  o predstavnicima 
djelatnika  i ravnatelju bolnice i o predstavnicima Ministra zdravstva, ide u slijedećem pravcu.  
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Budući da je Rovinjska bolnica  vrlo velika, da se prostori na 20  hektara zemljišta i da 
ima preko 20.000 m2  u objektima, prijedlog je da se na tom  području defakto formiraju dvije 
bolnice. Jedna mini  bolnica, koja  će zadovoljavati potrebe  građana Istre i Rovinja u ovoj 
djelatnosti,  u ovoj branši koju  pokriva i sada, a to je  ortopedija i fizijatrija, i to  u sklopu 
jedne zgrade sadašnjeg kompleksa. I to je ono što  će biti pokriveno i prihoda  HZZO-a, i ono  
gdje će raditi  sadašnji doktori i djelatnici, kojih,  nažalost, ima jako malo, jer su se godinama 
osipali  zbog toga što  se djelatnost nije razvijala. 
 Ti objekti neće biti predmet natječaja, a natječaj  će se odnositi na  cijeli višak 
prostora, koji  je puno veći od osnovnog prostora. Svi drugi objekti će biti  izvrgnuti natječaju 
za koncesiju  ili pravo  građenja, defakto rezultira  da je  to jedna te ista  kategorija, bliži smo 
kategoriji pravu  građenja, i to po principu koji se primijenio za Brijuni rivijeru u dva koraka, 
na način da bi se najprije raspisao  prednatječaj ili predpostupak, po kojem bi se opipalo  
tržište, vidio interes i moglo doći do jednog određenog  broja  zainteresiranih partnera za  
ulaganje u Rovinjsku bolnicu. Normalno, govorimo uvijek  o zdravstvenoj djelatnosti, o 
bolnici, nema hotela., nema golf igrališta. Uvijek je riječ o bolnici. Tek nakon provedenog  
prednatječaja i svih saznanja  oko interesa i potencijalnog zdravstvenog  biznisa, koji bi se 
mogao odvijati na tom području, bit će pripremljen natječaj za  najozbiljnije kandidate iz   
prednatječaja.       
 Dužina koncesije ili prava  građenja  utvrdit  će se na osnovu  ponuđenih visina 
ulaganja, budući da se u ovom trenutku  samo  pretpostavlja da bi ulaganje u  tu bolnicu 
iznosilo  više od  50 pa do 100 milijuna €,  i normalno  je da od visine ulaganja ovisi i vrijeme 
povrata sredstava, a to znači  da  je  normalno  da se s time uskladi i  dužina koncesije.  

Jasno je da prodaje  nema , govorimo o pravu građenja i o dvije  zasebne  bolnice. 
Pokušali smo  razmišljati  o tome da to bude  sve  riješeno pod istim krovom s istom 

djelatnošću, ali to su dva  toliko različita  sustava, cjenovno i kvalitativno, da bi tu sigurno bilo  
velikih problema. Zato smo mišljenja  da nam je kudikamo  bliži model kojim bi se jedan 
objekt izdvojio za  ambulantu i dnevnu  bolnicu, kako  funkcionira  danas. Ja ću vam  samo 
reći da ortopedska  ambulanta u Rovinju odrađuje oko 20.000 pregleda godišnje, i da je to 
nešto što zadovoljava potrebe naše županije, i da bi tako trebalo i  ostati. Normalno, u nekim 
boljim i novim uvjetima, jer bi u te uvjete trebalo ulagati, a višak prostora bi bio stvar 
investitora. 

 Sve je to  definirano i Prostornim planom Grada Rovinja, a investitor je u obvezi 
izraditi i detaljni plan područja nove ortopedske bolnice u Rovinju, čime  bi se u potpunosti 
prilagodio uvjetima iz Prostornog plana Grada Rovinja i  čime bi potvrdio svoju namjeru i 
ulaganja.   
 Moglo bi se još puno oko toga reći. Ako bude potrebe može se još nešto  reći, ali 
ionako će to biti predmet jedne od sjednica  Skupštine Istarske županije, pa  ćemo imati 
detaljnu informaciju o tome. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku  Župana, gospodinu Valeriu Drandiću. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom.  
  Time smo zaključili prvu točku dnevnog reda  - Pitanja  vijećnika, prijedlozi i 
informacije. 
  
 AD – 2 

a) Prijedlog Programa  rada Stru čne službe za poslove  Skupštine i 
Poglavarstva Istarske županije za  2009. godinu – I . čitanje 

b) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za lok alnu i podru čnu 
(regionalnu) samoupravu  Istarske županije za  2009 . godinu  - I. čitanje 

c) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za pro račun i financije Istarske 
županije za  2009. godinu  - I. čitanje 
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d) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za odr živi razvoj    Istarske 
županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

e) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za  tu rizam   Istarske županije za  
2009. godinu  - I. čitanje 

f) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za   p oljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu   Istarske župani je za  2009. godinu  - I. 
čitanje 

* Plan prihoda i rashoda Posebnog  ra čuna Županijskog poglavarstva 
«Fond  za razvoj  poljoprivrede i agroturizma Istre  za  2009. godinu – I. 
čitanje 

g) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za zdr avstvo i socijalnu skrb   
Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

h) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za obr azovanje, sport i  tehni čku 
kulturu    Istarske županije za  2009. godinu  - I.  čitanje 

i) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za kultur u Istarske županije  za  
2009. godinu  - I. čitanje  

j) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za  ta lijansku nacionalnu 
zajednicu i druge  etni čke skupine   Istarske županije za  2009. godinu  - I. 
čitanje 

k) Prijedlog  Programa rada Kabineta župana  Istars ke županije za  2009. 
godinu  - I. čitanje 

l) Prijedlog  Programa rada Upravnog odjela  za pro storno ure đenje i gradnju     
Istarske županije za  2009. godinu  - I. čitanje 

 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , predlaže da se vodi objedinjenu  raspravu po svim 
podtočkama ove točke dnevnog  reda  obzirom  da se radi se o prvom čitanju, pa ukoliko je 
potrebo može se i produžiti poslovničko  vrijeme. 
 Prijedlog akata za sve podtočke  2. točke dnevnog  reda  vijećnici su dobili  poštom 
uz  poziv za  sjednicu  Skupštine Istarske  županije. 
 Raspravu o Programima rada kako  stručnih  službi tako i upravni odjela obavili su  
matični  odbori : Odbor za  društvene djelatnosti, Odbor za  gospodarstvo, financije  i 
proračun, Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo i  Obora za  prava 
etničkih i nacionalnih  skupina Županijske skupštine Istarske županije. 
 Zapisnike sa sjednica odbora  vijećnici su  dobili na klupe. 
  
 U raspravi su sudjelovali : LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  
LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba 
vijećnika koalicije HNS/HSLS/ZELENI, VLADIMIR GAŠPAINI, u ime Kluba vijećnika ISDF-a, 
TEDI  CHIAVALON, u ime kluba vijećnika IDS-a; u pojedinačnoj  raspravi : ROMANO  
ČERNJUL, PETAR RADETIĆ, ORIANO BULIĆ, VALERIO DRANDIĆ i MILAN ANTOLOVIĆ, 
odgovori na  postavljena pitanja.  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i ističe obzirom  da se radi o 
Programima rada u prvom čitanju,  da se neće povrijediti Poslovnik, ukoliko  se bude glasalo 
u paketu, čime se Skupština suglasila, pa stavlja  na glasanje slijedeći   
 
     Z A K L J U Č A K 
 
 Prihvaćaju se Programi rada službi i  Upravnih odjela Istarske županije od  podtočke 
a) do podtočke l) u prvom čitanju, te se upućuju  Poglavarstvu Istarske županije  radi izrade 
konačnih prijedloga programa za  drugo  čitanje, te nakon  glasanja utvrđuje da je  Skupština 
sa 26 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
slijedeći 

Z A K L J U Č A K  
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Prihva ćaju se Programi rada službi i  Upravnih odjela Ista rske županije od  
podto čke a) do podto čke l) u prvom čitanju, te se upu ćuju  Poglavarstvu Istarske 
županije  radi izrade kona čnih prijedloga Programa za  drugo  čitanje. 
 
 AD – 3 

a) Prijedlog Prora čuna Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Prora čuna Istarske županije  za  2009. 

godinu  - I. čitanje 
c) Prijedlog  Projekcije  Prora čuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  

2011.godinu – I. čitanje 
 

Materijale za ovu točku  dnevnog  reda vijećnici su primili poštom uz  poziv za 
sjednicu.  
 Raspravu su  održali matična radna tijela : Obor za  gospodarstvo, financije i proračun  
i Odbor za  društvene djelatnosti Županijske skupštine Istarske županije, čije su zapisnike 
vijećnici primili  na klupe. 
 Kraće uvodne napomene za ovu točku dnevnog reda je dao VALERIO DRANDIĆ, 
zamjenik Župana. 
 Zatim je pobliže obrazloženje  dala  SLAVICA BEN ČIĆ KIRAC , v.d., pročelnice   
Upravnog odjela za  proračun financije  Istarske županije.  
  FABIO JELI ČIĆ,  predsjednik Odbora  za gospodarstvo, financije i proračun Istarske 
županije, izvijestio je  Skupštinu  da je Odbor održao  svoju  sjednicu i  donio   
 

Z A K L J U Č A  K 
 Prima se na znanje 

 1. 
a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije  za  2009. godinu  - I. 

čitanje 
c) Prijedlog  Projekcije  Proračuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  2011.godinu 

– I. čitanje, te se predlaže Županijskoj skupštini  Istarske županije da isti   razmotri 
u  I. čitanju 

2.   
Apelira se na vijećnike da eventualne primjedbe i amandmane  daju u roku, koji  će 
biti  definiran na samoj sjednici Skupštine, i u obliku propisanom  Poslovnikom 
Županijske  skupštine Istarske županije, kako bi se Poglavarstvo  Istarske županije i 
Odbor  za gospodarstvo, financije i proračun pravovremeno  očitovalo o istima .  

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO,  prije otvaranja rasprave o najznačajnijem  

županijskom dokumentu: 
a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije  za  2009. godinu  - I. 

čitanje 
c) Prijedlog  Projekcije  Proračuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  2011.godinu 

– I. čitanje, naglašava  da se  prema Poslovniku kod  I. čitanja vodi načelna i 
konkretna rasprava, pa  ako  netko od vijećnika ima amandmane da ih može  
predati na predsjednički stol  i da određujem rok  za  dostavu amandmana do  
četvrtka 27.01.2008. godine do  13,00  sati, Upravnom odjelu za proračun i 
financije,  Stručnoj službi u Pazinu, Poglavarstvo u Puli, bilo u pisanoj formi, 
faxom, osobnom dostavom, poštom, elektronskom poštom, da ih Poglavarstvo 
može  raspraviti na svojoj sjednici, kao i radna tijela  Županijske Skupštine, a   
nakon toga  Županijska  skupština Istarske županije na svojoj  sjednici sredinom 
21. mjeseca u II. čitanju i zatim usvojiti. 

 U  raspravi su sudjelovali : PETAR RADETIČ, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, 
LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-ea,  EDI  CHIAVALON, ispravak krivog 
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navoda, TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-a,  LOVORKA TOMIČIĆ, ispravak 
krivog navoda, ROMAO  ČERNJUL, u ime Kluba vijećnika  HSU-a; u  pojedinačnoj  raspravi :  
ORIANO  BULIĆ,  MARINO ROCE,  TEDI CHIAVALON, ispravak netočnog  navoda, LINO  
DOBRILA, TEDI CHIAVALON, MARINO ROCE, ispravak krivog navoda, AHMED MAKOTA, 
FABIO JELIČIĆ, VALERIO  DRANDIĆ, odgovori na  postavljena pitanja. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje  raspravu i  daje na glasanje  prijedlog  
ZAKLJUČKA : 
           1. Prihvaća se  : 

a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije  za  2009. godinu  - I. 

čitanje 
c) Prijedlog  Projekcije  Proračuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  2011.godinu 

– I. čitanje, te se upućuju predlagaču radi  izrade konačnih prijedloga akata.  
2.   
Utvrđuje se rok za  dostavu amandmana  na prijedlog  Proračuna u pisanoj formi do  
četvrtka m27.011.2008. godine u  13,00 sati, te nakon glasanja Skupština  sa 25 
glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA»  glasa, je  donijela 
 
     Z A K L J U Č A K 
1. Prihva ća se  : 
a) Prijedlog Prora čuna Istarske županije za  2009. godinu – I. čitanje 
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Prora čuna Istarske županije  za  2009. 

godinu  - I. čitanje 
c) Prijedlog  Projekcije  Prora čuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  

2011.godinu – I. čitanje, koji se upu ćuju predlaga ču radi  izrade kona čnih 
prijedloga akata.  

2. Utvrđuje se rok za  dostavu amandmana  na prijedlog  Pro računa u pisanoj 
      formi do  četvrtka m27.011.2008. godine u  13,00 sati. 
 
AD – 4  Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  članova  Stožera zaštite 
              i spašavanja  Istarske županije 
 
 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom uz poziv za sjednicu. 
 Svoju  sjednicu je održala  Komisije za  izbor i imenovanja , čiji  su zapisnik vijećnici 
dobili na klupe. 
 U  raspravi je sudjelovala LOVORKA TOMIČIĆ. 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na  glasanje usvajanje 

Rješenja  o imenovanju  članova  Stožera zaštite i spašavanja  Istarske županije , te nakon 
glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 24 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  2 
«SUZDRŽANA»  glasa, donijela  

 
     R J E Š E N J E 
 

           o imenovanju  članova  Stožera zaštite i  spašavanja  Istarske žup anije  
 
      I 
 Imenuje se Valerio Drndić – načelnikom Stožera zaštite i spašavanja Istarske 
županije 
      II 
 Imenuje se  Dino Kozlevac – zamjenikom načelnika  Stožera zaštite  i spašavanja 
Istarske županije. 
      III 
 Za članove Stožera zaštite i spašavanja imenuju se :  
 

1. Denis  Stipanov – županijski  zapovjednik  civilne zaštite 
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2. Anđela Počekaj – ravnateljica  - Istarski domovi  zdravlja 
3. Marko Oršulić- djelatnik  Policijske  uprave Istarske 
4. Ines Krajčak – stručni savjetnica  Službe SiS VZIŽ 
5. Lems Jerin – ravnatelj – Opća bolnica  Pula 
6. Aleksandar Stojanović – ZJZIŽ – Pula 
7. Klaudio Karlović – zapovjednik  JVP Pula 
8. Darko Dobrović – Hrvatske vode  VGO Buzet 
9. Josip  Zidarić – pročelnik Upravnog odjela  za održivi razvoj IŽ 
10. Božidar Mezulić – VZŠ Pula 
11. Nebojša Šverko  - DUZS – Područni ured  Pazin /Pula 
12. Renato Peteh – direktor – Veterinarska   ambulanta Pula 
13. Mladen Nikšić – HGSS – stanica  Pula 
14. Đanfranko  Pribetić – MIH d.o.o. Poreč 
15. Lucio  Tofetti – Lučka  kapetanija  Pula 

  IV 
Stožer zaštite i  spašavanja  se ustrojava kao  stručno, operativno i koordinativno  

tijelo  koje pruža stručnu  pomoć i priprema  akcije zaštite i  spašavanja kojima rukovodi  
župan, a aktivira se kada se  proglasi stanje neposredne prijetnje, katastrofe i velike nesreće.  

     V 
Pozivanje  i aktiviranje Stožera nalaže župan  Istarske županije. Članovi  Stožera 

pozivaju se, u  pravilu, putem nadležnog  županijskog  centra 112 ili na  način utvrđen 
Planom zaštite i spašavanja Istarske županije. 

     VI  
Sredstva za  rad Stožera osiguravaju  se u Proračunu Istarske županije. 
Administrativni – tehničke poslove  za  Stožer obavlja Upravni odjel za održivi razvoj 

Istarske županije. 
     VII 
Stupanjem  na snagu  ovog rješenja prestaje važiti Rješenje o imenovanju   članova  

Zapovjedništva zaštite i spašavanja  Istarske županije Klasa : 013-02/06-01/30 ; Urbroj : 
2163/1-01/2-06-1 od  11. travnja  2006. godine. 

     VIII 
Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom  objave u «Službenim novinama Istarske 

županije». 
 U  nastavku predsjednik  ANTON PERUŠKO , najavljuje narednu  sjednicu  Skupštine 
Istarske županije  za  15.01.2008. godine na kojoj  će na dnevnom redu biti II. Čitanje : 

a) Prijedlog Proračuna Istarske županije za  2009. godinu  
b) Prijedlog Odluke o izvršavanju  Proračuna Istarske županije  za  2009. godinu   
c) Prijedlog  Projekcije  Proračuna Istarske županije za  2009. , 2010. i  2011.godinu  
 
Zahvaljuje na  sudjelovanju u radu  Županijske skupštine i zaključuje sjednicu. 
 Sjednica je zaključena u  20,30  sati.  
 
 
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO      PREDSJEDNIK SIZ: 
 
IVAN KLARIĆ         ANTON PERUŠKO 
 
 
 


